



December 13, 2022



COMMUNIQUÉ



Le français suit l'anglais

Call for Nominations: Vacancies for British Columbia representatives on the FCM Board of Directors

Dear Chief Administrative Officer,

As an **FCM** member municipality, we would appreciate your cooperation in sharing the following information with your elected council members regarding vacancies on the FCM Board of Directors.

Vacancies on the FCM British Columbia Caucus

There are two vacancies on the FCM Board of Directors for British Columbia representatives for the remainder of the 2022-2023 term, until the Annual General Meeting in May 2023:

- One (1) vacant seat representing one (1) elected official from two (2) of its three (3) largest (by population) Municipal Members, and
- one (1) vacant seat at large.

Eligibility Criteria

In accordance with FCM's bylaws British Columbia elected municipal officials eligible to serve as Directors on FCM's Board of Directors must meet the following criteria:

1. Be an elected official of an FCM member municipality from British Columbia -- for one position the elected official must represent one (1) of its three (3) largest (by population) Municipal Members;
2. Complete the [consent form](#) and submit it to FCM as indicated on the form; and
3. Submit an official resolution ([see this example](#)) endorsed by their member municipality **authorizing them to seek a position** on FCM's Board of Directors, and **agreeing to cover the costs** of their attendance at meetings of FCM's Board of Directors.

The deadline for submitting the consent form and resolution to FCM is **Monday, January 30th at 5:00pm EST**.

About FCM's Board of Directors

FCM's Board of Directors is comprised of 74 elected municipal officials and affiliate members representing each province and territory in Canada. British Columbia is allotted eight (8) Directors. Full details can be seen in the FCM [bylaws](#).

The full term of office of Board Directors is from one AGM until the next AGM (the current term will end on May 28, 2023). During their term of office, Directors are expected to attend all meetings of the Board of Directors and the Annual Conference. During the remainder of this term, one Board meeting will be held in March (in Durham, ON), and one meeting will be held virtually in May. FCM's Annual Conference (in Toronto, ON) will take place in May 2023.

If you have any questions, please [contact the FCM Elections Team](#) or British Columbia Regional Caucus Chair, [Leah Main](#) Councillor, Village of Silverton.

Best regards,
FCM Elections Team

Appel de candidatures : postes de représentants de la Colombie-Britannique à pourvoir au conseil d'administration de la FCM

Chers directeurs généraux, chères directrices générales,

En tant que municipalité membre de [la FCM](#), nous aimerions votre collaboration afin de partager l'information suivante concernant les postes vacants au sein du Conseil d'administration de la FCM avec les élu(e)s de votre conseil municipal.

Postes vacants au sein du caucus de la Colombie-Britannique de la FCM

Deux (2) poste sont à pourvoir au conseil d'administration de la FCM par des représentants de la Colombie-Britannique pour le reste du mandat 2022-2023, soit jusqu'à l'assemblée générale annuelle de mai 2023 :

- Un (1) siège vacant représentant un (1) élu de deux (2) de ses trois (3) membres municipaux les plus importants (par la population), et
- un (1) poste de la catégorie « hors cadre ».

Les critères d'éligibilité

Conformément au règlement de la FCM, les élus municipaux de la Colombie-Britannique éligibles à un poste d'administrateur du conseil d'administration de la FCM doivent remplir les critères suivants :

1. Être un élu ou une élue d'une municipalité membre de la FCM en Colombie-Britannique -- pour l'un des postes, cet élu ou élue représentera une des trois (3) municipalités les plus importantes (par la population) ;
2. Remplir le [formulaire de consentement](#) et le faire parvenir à la FCM comme indiqué sur le document ; et
3. Soumettre une résolution officielle ([voir l'exemple](#)) approuvée par sa municipalité membre, **l'autorisant à poser sa candidature** au conseil d'administration de la FCM et **acceptant de couvrir les coûts** de sa participation aux réunions du conseil.

Vous devez soumettre le formulaire de consentement et la résolution à la FCM d'ici le **lundi 30 janvier 2023 à 17 h (HE)**.

À propos du conseil d'administration de la FCM

Le conseil d'administration de la FCM compte 74 membres et comprend à la fois des élus municipaux et des membres affiliés qui représentent chaque province et territoire du Canada. Huit (8) administrateurs proviennent de la Colombie-Britannique. Les détails complets peuvent être consultés dans les [règlements](#) de la FCM.

La durée du mandat des membres du conseil d'administration s'échelonne d'une assemblée générale annuelle à la suivante (le mandat en cours se terminera le 28 mai 2023). Pendant leur mandat, les administrateurs sont tenus de participer à toutes les réunions du conseil prévues ainsi qu'au congrès annuel de la FCM. Pour le reste du mandat actuel, une réunion du CA aura lieu en mars (Durham, Ont.) et une réunion se tiendra virtuellement en mai. La conférence annuelle de la FCM (à Toronto, Ont.) aura lieu en mai 2023.

Pour toute question, veuillez communiquer avec [l'équipe des élections de la FCM](#) ou avec la présidente, Caucus régional de la Colombie-Britannique, [Leah Main](#), conseillère, Village de Silverton.

Cordialement,
L'équipe des élections de la FCM



24 Clarence Street
Ottawa, Ontario K1N 5P3

T. 613-241-5221 | F. 613-241-7440

fcm.ca

[Privacy Policy](#)



© 2022 Federation of Canadian Municipalities

[Opt Out](#) using TrueRemove™

View this email [online](#).

24 rue Clarence Street | Ottawa, ON K1N 5P3 CA

This email was sent to walter.babicz@princegeorge.ca.

To continue receiving our emails, add us to your address book.

emma